

Dr. **Brian Goldman** : At a time when vaccine and mask mandates are dropping like flies, I'm getting lots of heat from anti-mask and anti-vaccination people who think **I should keep my opinions to myself**. **They must feel threatened** by what I have to say that they resort to personal attacks.

So, friends, get up your voices heard and help Dr. **Brian Goldman** make his true advice heard, there are more of us... The hospitals are overflowing, the graveyards are filling up. **The thugs are draining our supply**, that's all. And **get ready for the righteous fight**, if you're in Toronto follow Dr.@nilikm, and in Alberta, follow @OrlaghOKelly1, @gilmcgowan

<https://twitter.com/DrKateTO/status/1545432457113223168>

Dr. **Brian Goldman** : À une époque où les mandats de vaccins et de masques tombent comme des mouches, je reçois beaucoup de chaleur de la part de personnes anti-masque et anti-vaccination qui pensent que **je devrais garder mes opinions pour moi**. **Ils doivent se sentir menacés** par ce que j'ai à dire qu'ils recourent à des attaques personnelles.

Alors, les amies, levez vos voix plus fort, aidez Dr **Brian Goldman** à faire entendre son vrai conseil, nous sommes plus plus nombreux ... Les hôpitaux débordent, les cimetières se remplissent. **Les voyous épuisent notre réserve**, c'est tout. **Soyez prêts pour le combat juste**. Si vous êtes à Toronto suivez-vous Dr.@nilikm, et si vous êtes en Alberta, suivez @OrlaghOKelly1, @gilmcgowan

FYI :

US : @DrEricDing, @JReinerMD, @EricTopol, @Cleavon_MD, @PeterHotez, etc...

Tonrnto : @KashPrime, @BogochIsaac, @DFisman, @mustafahirji, @SharkawyMD, @alanalda, @birgitomo, @imgrund, @kprather88, etc...

Quebec : @lisa_jannattone, @DonaldVinh, @BigMedicine, @titocurtis, @JeanBottari, @boisclairamel1, @segacs, @ThomasGerbet, etc...

B.C. : @JillianHortonMD, @lenapatsa, @frozen, Dr. @VicLeungIDdoc, etc...

Alberta : Dr. @jvipondmd, etc...

SK : Dr. @awong37, etc...